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Printed in China
Limited Warranty Statement
SONY ELECTRONICS INC. (for U.S. sales) or SONY OF CANADA LTD. (for Canadian Sales) 
("SONY") warrants this product against defects in material or workmanship for the time periods and 
as set forth below. Pursuant to this Limited Warranty, SONY will, at its option, (i) repair the product 
using new or refurbished parts or (ii) replace the product with a new or refurbished product. For 
purposes of this Limited Warranty, "refurbished" means a product or part that has been returned to 
its original specifications. In the event of a defect, these are your exclusive remedies.

Term: For a period of one year from the original date of purchase of the product, SONY will, at its 
option, repair or replace with new or refurbished product or parts, any product or parts determined 
to be defective.

This Limited Warranty covers only the hardware components packaged with the Product. It does not 
cover technical assistance for hardware or software usage and it does not cover any software 
products whether or not contained in the Product; any such software is provided "AS IS" unless 
expressly provided for in any enclosed software Limited Warranty. Please refer to the End User 
License Agreements included with the Product for your rights and obligations with respect to the 
software.

Instructions: To obtain warranty service, you must deliver the product, freight prepaid, in either its 
original packaging or packaging affording an equal degree of protection to the SONY authorized 
service facility specified. It is your responsibility to backup any data, software or other materials 
you may have stored or preserved on your unit. It is likely that such data, software, or other 
materials will be lost or reformatted during service and SONY will not be responsible for any 
such damage or loss. A dated purchase receipt is required. For specific instructions on how to obtain 
warranty service for your product, product support, online knowledge database, frequently asked 
questions and free updates via the Internet:
 

Visit SONY's Web Site:
http://www.sony.com/service

 
Or call the Sony Customer Information Service Center

1-888-4SONYPC (476-6972)

For an accessory or part not available from your authorized dealer, call:

1-800-488-SONY (7669)
(in Canada, call 1-877-779-9929)
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Énoncé de limite de garantie
SONY ELECTRONICS INC. (pour les ventes américaines) ou SONY OF CANADA Ltd. (pour les 
ventes canadiennes) (« SONY ») garantit ce produit contre tous défauts de matériaux ou de 
fabrication pour la période et selon les termes et conditions définis ci-dessous. Selon cette garantie 
limitée, SONY, à sa discrétion, (i) réparera le produit en utilisant des pièces neuves ou réusinées 
ou (ii) remplacera le produit par un produit neuf ou réusinés. Dans cette garantie limitée, le terme 
« réusiné » désigne un produit ou une pièce qui a été remis à neuf selon ses caractéristiques 
d'origine. En cas de défaut, les uniques recours de l'utilisateur sont décrits ci-dessous.

Terme : Pour une période d'un an à compter de la date d’achat d'origine du produit, Sony, à sa 
discrétion, réparera ou remplacera par un produit ou une pièce de rechange neuve ou remise à 
neuf tout produit ou pièce défectueux. 

Cette garantie limitée couvre seulement les composants matériels dont le Produit est équipé. Elle 
ne couvre pas l’assistance technique pour l’utilisation de matériel ou de logiciel et ne couvre 
aucun produit logiciel compris ou non avec le Produit, ces dits logiciels sont offerts « tels quels » à 
moins qu’une garantie limitée ne soit expressément offerte avec ces logiciels. Pour vos droits et 
obligations concernant le logiciel, veuillez vous référer au contrat de licence de l'utilisateur final 
fourni avec le Produit.

Instructions : Pour obtenir le service de garantie, vous devez envoyer le produit, frais de transport 
prépayés, dans son emballage d'origine ou dans un emballage procurant le même niveau de 
protection, au lieu de service autorisé de SONY spécifié. Vous êtes responsable de la sauvegarde 
des données, logiciels ou autres matériaux que vous avez stockés ou préservés sur votre unité. 
Ces données, logiciels ou autres matériaux risquent d'être perdus ou reformatés lors de la 
réparation et SONY ne sera pas tenu responsable de tels dommages ou pertes. Vous devez 
fournir un reçu de votre achat. Pour des instructions spécifiques concernant l'obtention du service 
de garantie pour votre produit, une assistance sur les produits, la base de donnée de connaissance 
en ligne, les questions fréquentes et les mises à jour gratuites par Internet :
 

Visitez le site Web de SONY :
http://www.sony.com/service

Ou contactez le centre de service d'informations à la clientèle de SONY au 
1-888-4SONYPC (476-6972)

Pour un accessoire ou une pièce non disponible auprès de votre vendeur autorisé, téléphonez au :

1-800-488-SONY (7669)
(depuis le Canada, téléphonez au 1-877-779-9929)
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